
IMLIX Real Estate Marketplace
https://www.imlix.com/

   Fashionable suite in Leipzig  
  Agent Info

Name: ArKadia
Company
Name:
Country: United Kingdom
Phone:
Languages: Dutch, English, French,

German, Italian, Polish,
Portuguese, Romanian,
Russian, Spanish,
Swedish

Listing details
Property for: Rent
Price: USD 1,626.1

  Location
Country: Germany
State/Region/Province: Saxony
City: Leipzig
ZIP code: 04315
Posted: Dec 01, 2023
Description:
Das erst 2014 fertig gestellte Apartment' ist mit seinen 52,6 m² sehr großzügig und individuell
geschnitten. Eine eigene Küche inklusive aller wichtigen Geräte ist, neben freiem WLAN, ebenso ein
Vorteil wie auch die zentrale, verkehrsgünstige Lage. Der ideale Ausgangspunkt für alle Langzeit
Geschäftsreisende. Zur historischen Innenstadt mit ihren Sehenswürdigkeiten sowie einem vielfältigen
Kultur- und Gastronomieangebot sind es nur wenige Gehminuten. Wichtige Wirtschaftszentren wie die
Leipziger Messe, das Congress Center Leipzig und die Leipziger Media-City erreicht man mit
öffentlichen Verkehrsmitteln in kurzer Zeit. Auch der Flughafen Leipzig/Halle ist mit dem PKW nur ca.
20 Minuten vom Apartment entfernt. Wohnfläche: 52,6 m² nur 1,6 km vom Stadtzentrum entfernt
familienfreundliche Unterkunft Bettwäsche, Handtücher, Waschmittel, Toilettenpapier, Handseife,
Shampoo und Duschgel bereits im Preis enthalten Bad/Küche mit Fliesen, Wohnräume mit Laminat
Essbereich mit Sitzmöglichkeit, Kinderhochstuhl Küche: Herd mit Backofen, Mikrowelle, Kühlschrank +
Gefrierfach, Geschirrspüler, Toaster, Kaffeemaschine, Kochuntensilien Bügelbrett mit Eisen Bad mit
Waschtisch & WC, Badewanne mit Glas-Duschwand, Waschmaschine Schlafmöglichkeiten für 5-6
Personen: 1 Doppelbett (2), 1 Schlafsofa (2), 1 Zustellbett (1), 1 Babybett Unterhaltung: 46" Flachbild
TV, DVD / Blu-Ray Player, Kabel-TV, Radio, Stereoanlage mit CD-Player und iPhone / iPod Docking
Station, Bücher, DVDs, Kinderspielzeug, Kinderbücher WLAN kostenlos Nichtraucherdomizil Haustiere
erlaubt, zzgl. 120 Euro im Monat The 'apartment', which will only be completed in 2014, is very spacious
and individually designed with its 52.6 m². An own kitchen including all important appliances is, besides
free WLAN, as well an advantage as the central, convenient location. The ideal starting point for all long
term business travellers. The historic city centre with its sights and a wide range of cultural and
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gastronomic offerings is only a few minutes' walk away. Important economic centres such as the Leipzig
Trade Fair, the Congress Center Leipzig and the Leipzig Media-City can be reached within a short time
by public transport. Leipzig/Halle Airport is also only about 20 minutes away from the apartment by car.
Living space: 52,6 m² only 1,6 km from the city centre family-friendly accommodation Bed linen, towels,
detergent, toilet paper, hand soap, shampoo and shower gel already included in the price
bathroom/kitchen with tiles, living rooms with laminate dining area with seating, high chair for children
Kitchen: stove with oven, microwave, refrigerator + freezer, dishwasher, toaster, coffee machine,
cooking utensils Ironing board with iron bathroom with washbasin & WC, bathtub with glass shower wall,
washing machine Sleeping accommodation for 5-6 persons: 1 double bed (2), 1 sofa bed (2), 1 extra bed
(1), 1 cot Entertainment: 46" flat screen TV, DVD / Blu-Ray player, cable TV, radio, stereo system with
CD player and iPhone / iPod docking station, books, DVDs, toys, children's books WLAN free of charge
Non-smoking domicile Pets allowed, plus 120 Euro per month

  Common
Finished sq. ft.: 52.6 sq m

  Room details
Total rooms: 2

  Lease terms
Date Available:

  Additional information
Website URL: http://www.arkadia.com/LMDW-T593/?utm_camp

aign=multicast&utm_medium=web&utm_source=I
MLIX.COM

  Contact information
IMLIX ID: mceroyisy
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